

Re-Applying of all restrictions for tickets issued From/To Republic of Turkey		إعادة تطبيق القيود لجميع التذاكر الصادرة من /إلى جمهورية تركيا
التاريخ / Date 20 JUL 2016	الرقم المرجعي / Reference 201607201	تاريخ التطبيق / Effective date 23 JUL 2016

<p>This is an adjunction to bulletin No.201607161 dated 16 JUL 2016, regarding the waiving of restrictions and fees on all issued tickets from/to Republic of Turkey.</p> <p>It has been decided to reapply all restrictions on tickets issued from/to (Republic of Turkey) on (rebooking, rerouting, No-Show and refund) on all confirmed bookings and all classes effective 23 JUL 2016.</p>	<p>تعد هذه النشرة إحقاقاً للنشرة رقم 201607161 الصادرة بتاريخ 16 يوليو 2016 م، والخاصة بإلغاء كافة القيود لجميع التذاكر الصادرة من/إلى جمهورية تركيا.</p> <p>فقد تقرر إيقاف العمل بإلغاء القيود لجميع التذاكر الصادرة من/إلى جمهورية تركيا وإعادة تطبيق كافة القيود والغرامات عند (إعادة الحجز/ تغيير خط السير/التخلف عن السفر / الإسترداد) للحجوزات المؤكدة على جميع درجات السفر وتطبيق كافة أنظمة وشروط الأسعار لجميع الدرجات وذلك اعتباراً من تاريخ 23 يوليو 2016م.</p>
--	--

If you have any questions or comments on this Bulletin, please contact:

[gdssupport@saudia.com](mailto:gdssupport@saudia.com)

This bulletin is binding application and it is for distribution to Travel Service Providers. تعتبر هذه النشرة ملزمة التطبيق، وهي خاصة بالتوزيع إلى وكلاء السفر والسياحة.